



北京市丰台区德国小蠊对常用杀虫剂的抗药性调查

张彦¹, 张东彦¹, 郭郁¹, 黄儒婷¹, 刘起勇²

1 北京市丰台区疾病预防控制中心, 北京 100071;

2 中国疾病预防控制中心传染病预防控制所媒介生物控制室, 传染病预防控制国家重点实验室

Investigation of resistance of *Blattella germanica* to commonly used insecticides in Fengtai district of Beijing, China

ZHANG Yan¹, ZHANG Dong-yan¹, GUO Yu¹, HUANG Ru-ting¹, LIU Qi-yong²

1 Fengtai Center for Disease Control and Prevention, Beijing 100071, China;

2 State Key Laboratory for Infectious Diseases Prevention and Control, Department of Vector Biology and Control, National Institute for Communicable Disease Control and Prevention, Chinese Center for Disease Control and Prevention

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)

版权所有 © 《中国媒介生物学及控制杂志》编辑部

地址: 北京昌平流字五号 电话: 010-58900731 Email: bingmei@icdc.cn

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发 技术支持: support@magtech.com.cn

京ICP备11024750号-10